
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 14.12.2011 

 
Starosta obce: Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce: Mgr. Janka Pavlíková 
Prednosta OcÚ: Ing. arch. Iveta Hatalová 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, 
Mgr. Iveta Žerebáková   
 
Program rokovania:                                                                                       
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania obecného 
zastupiteľstva. 

2. Kontrola uznesení z ostatného zasadania obecného zastupiteľstva. 
3. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 4/2011 o zmene VZN obce Likavka č. 

5/2008 v znení VZN č. 3/2009 a VZN č. 5/2010 o určení výšky príspevku na činnosť 
školy a školského zariadenia.  

4. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 5/2011 o dočasnom obmedzení alebo 
zákaze užívania pitnej vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného odvádzania 
odpadových vôd, ktorým sa dopĺňa všeobecne záväzné nariadenia obce Likavka č. 
3/2010 o núdzovom zásobovaní obyvateľstva pitnou vodou pre obdobie krízovej 
situácie.  

5. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 6/2011 o určení miesta a času zápisu 
dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

6. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 7/2011, ktorým sa mení všeobecne 
záväzné nariadenie obce Likavka č. 6/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

7. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 8/2011 o prevádzkovom poriadku 
pohrebiska a domu smútku. 

8. Všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 9/2011 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2012. 

9. Predaj parcely parc. č. KN 2281/5 pričlenenej k parcele parc. č. E-KN 6000/1 ako je 
stanovené v geometrickom pláne č. 360293343-03/2001 o výmere 19 m² v k. ú. 
Likavka na základe žiadosti Vladimíra Černáka, Riadok 11/4, Ružomberok. 

10. Predaj parcely parc. č. KN 2261/2 pričlenenej k parcele parc. č. E-KN 6005/1 ako je 
stanovené v geometrickom pláne č. 204-Rbk-58/2011 o výmere 25 m² v k. ú. Likavka 
na základe žiadosti Stanislava Vierika, Likavka 650.  

11. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Likavka na I. polrok 2012. 
12. Zmena rozpočtu obce na rok 2011. 
13. Žiadosť o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na financovanie projektu v oblasti 

prevencie kriminality. 
14. Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce. 
15. Rozpočet obce na roky 2012 až 2014. 
16. Informácie starostu obce. 
17. Diskusia. 
18. Záver. 
 
K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce. Privítal prítomných a konštatoval, že OZ 
je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 7 poslanci. V priebehu rokovania sa dostavili aj 
zvyšný dvaja poslanci. 



Starosta obce navrhol do návrhovej komisie JUDr. Jaromíra Pavlíka za predsedu a Mgr. 
Vladimíra Kloptu  a p. Igora Martona za členov návrhovej komisie a otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. OZ zvolilo návrhovú komisiu uznesením č. 69/2011. 
Hlasovanie: 7 – 0 – 0 
Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu programu. Bez diskusie. OZ 
schválilo program rokovania uznesením č. 70/2011. 
Hlasovanie: 7 – 0 - 0 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku zápisnice prednostku OcÚ, za overovateľov 
zápisnice p. Jozefa Peniaka a Mgr. Petra Brtku a otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
schválilo  zapisovateľku zápisnice a overovateľov zápisnice uznesením č. 71/2011. 
Hlasovanie: 7 – 0 - 0 
 
K bodu č. 2: Hlavná kontrolórka obce vykonala kontrolu uznesení z ostatného zasadania 
OZ. Skonštatovala, že uznesenia z ostatného zastupiteľstva boli splnené. Starosta obce 
otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 72/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0  
 
K bodu č. 3: Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 4/2011 o zmene VZN obce Likavka č. 5/2008 v znení VZN č. 3/2009 a VZN č. 
5/2010 o určení výšky príspevku na činnosť školy a školského zariadenia. Starosta otvoril 
diskusiu. Ing. Michal Švento sa pýtal na poplatok za réžiu v ŠJ. Prednostka uviedla, že 
zatiaľ nie je. Poslanci OZ navrhli, že pri prerokovávaní materiálov, ktoré sa budú týkať 
školy, by mal byť prítomný riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka. Koniec diskusie. OZ prijalo 
uznesenie č. 73/2011.   
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 4: Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 5/2011 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody v čase jej 
nedostatku a o spôsobe náhradného odvádzania odpadových vôd, ktorým sa dopĺňa 
všeobecne záväzné nariadenia obce Likavka č. 3/2010 o núdzovom zásobovaní 
obyvateľstva pitnou vodou pre obdobie krízovej situácie. Starosta obce otvoril diskusiu. 
Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 74/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 5: Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 6/2011 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky. Starosta obce otvoril diskusiu. Ing. Michal Švento mal pripomienku, že zápis 
sa koná len jeden deň, ktorý nemusí vyhovovať všetkým rodičom. OZ prijalo uznesenie č. 
75/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 6: Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka    č. 7/2011, ktorým sa mení všeobecne záväzné nariadenie obce Likavka č. 
6/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. Starosta obce otvoril diskusiu. Mgr. Vladimír Klopta sa spýtal, ako je zabezpečený 
vývoz komunálneho odpadu v prípade, že sa pokazí kuka voz. Starosta uviedol, že obec má 
uzatvorené dve zmluvy ohľadom vývozu komunálneho odpadu. Ing. Dušan Štefaničiak sa 
informoval, ako sa zvýši príjem z poplatku za komunálny odpad. prednostka OcÚ uviedla, 
že po schválení zvýšenia poplatku, pracovníčka správy daní a poplatkov vypočíta 
predpokladaný príjem. JUDr. Jaromír Pavlík žiadal dať analýzu dôvodu zvýšenia poplatku 
do dôvodovej správy. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ schválilo uznesenie č. 76/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 



K bodu č. 7:  Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 8/2011 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku. Starosta obce 
otvoril diskusiu. P. Igor Marton žiadal doplniť do § 6 ods. 6 tohto znenia: Na vybudovanie 
obruby, pomníka alebo hrobky je potrebný písomný súhlas prevádzkovateľa pohrebiska 
s tým, že vytýčenie obruby bude za účasti správcu pohrebiska a vonkajšie rozmery obruby 
budú nasledovné – detský hrob 120 x 60 cm, jednohrob dospelého 120 x 240 cm, dvojhrob 
220 x 240 cm, trojhrob 320 x 240 cm, urnové miesto 60 x 60 cm a výška obruby bude 
prispôsobená terénu a výške okolitých obrúb. Ďalej žiadal zmeniť v § 16 text písm. e) 
nasledovne: vykopanie, zasypanie a úprava hrobu a odvoz prebytočnej zeminy v čase od 
16.3. do 14.11 bežného kalendárneho roka 99.- € a v čase od 15.11. do 15.3 bežného 
kalendárneho roka 116.- €. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 
77/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 8: Prednostka OcÚ predložila návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 
Likavka č. 9/2011 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 
a dieťa školského zariadenia na rok 2012. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
prijalo uznesenie č. 78/2011.  
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 9: Prednostka OcÚ predložila žiadosť p. Vladimíra Černáka na odkúpenie 
pozemku o výmere 19 m², ktorý bezprostredne susedí s jeho pozemkom. Starosta obce 
otvoril diskusiu. Mgr. Iveta Žerebáková žiadala prizvať stavebnú komisiu k vytýčeniu 
hraníc pozemku, ktorý je predmetom žiadosti o odkúpenie. Starosta obce ukončil diskusiu. 
OZ prijalo uznesenie č. 79/2011.  
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
 
K bodu č. 10: Prednostka OcÚ predložila žiadosť p. Stanislava Vierika o odkúpenie 
pozemku o výmere 25 m², ktorý susedí s jeho pozemkom. P. Igor Marton bol predmetný 
pozemok pozrieť a navrhuje zakomponovať do kúpnej zmluvy skutočnosť, že cez parcelu, 
ktorá je v súčasnosti vo vlastníctve obce steká povrchová voda z priľahlých parciel. Mgr. 
Iveta Žerebáková navrhla doplniť uznesenie o nasledovný text: Kupujúci berie na vedomie, 
že obec Likavka ako výlučný vlastník zostatkovej parcely bezprostredne susediacej 
s pozemkom parc. č. KN 2261/2 o výmere 25 m² dokončí odvod povrchovej vody 
z priľahlých parciel. Starosta obce ukončil diskusiu. Ing. Dušan Štefaničiak navrhol cenu 
2.- €/m². Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo  uznesenie č. 80/2011. 
Hlasovanie: 7 – 0 – 1 
 
K bodu č. 11: Hlavná kontrolórka obce predniesla návrh plánu činnosti hlavného 
kontrolóra obce na I. polrok 2012. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ 
schválilo uznesenie č. 62/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 - 0  
 
K bodu č. 12: Prednostka OcÚ predložila návrh zmeny rozpočtu obce rozpočtovým 
opatrením č. 3/2011 a oboznámila OZ s výškou nesplateného úveru a žiadala schváliť plán 
splácania úveru do roku 2018. Starosta obce otvoril diskusiu. Poslanci žiadali zapracovať 
do uznesenia možnosť mimoriadnych splátok bez sankcií. Starosta obce ukončil diskusiu. 
OZ prijalo uznesenie č. 82/2011. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
OZ prijalo uznesenie č. 83/2011. 
Hlasovanie: 7 – 0 – 2 
K bodu č. 13: Starosta predložil žiadosť o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na 
financovanie projektu v oblasti prevencie kriminality. Jedná sa o zabezpečenie 



kamerového systému. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 
84/2011 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 84/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
 
K bodu č. 14: Prednostka OcÚ predložila žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce od 
nasledovných subjektov: ZO Slovenského zväzu chovateľov, eRKo HKSD LIPTOV 
farnosť Likavka, Školské stredisko vo vzpieraní, Lodnomodelársky klub Likavka, OZ 
METENÍCI Likavka, OŠK – futbalový oddiel, OŠK – stolnotenisový oddiel. Starosta obce 
otvoril diskusiu. Hlavná kontrolórka obce upozornila na chýbajúce údaje v žiadostiach. 
Poslanci sa dohodli, že schválené dotácie budú jednotlivým žiadateľom poskytnuté len 
v prípade, že doplnia chýbajúce údaje a doklady. P. Igor Marton žiadal vykonať kontrolu 
čerpania dotácie za I. polrok 2012. Starosta obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 
85/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 86/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 87/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 88/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 89/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 90/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
OZ prijalo uznesenie č. 91/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0  
 
K bodu č. 15: Prednostka OcÚ predložila návrh programového rozpočtu obce na roky 
2012 – 2014 s tým, že oproti pôvodnému návrhu sa kapitálové výdavky zvýšia o sumu 
2.600.- €, ktorá je potrebná na spolufinancovanie projektu v oblasti prevencie kriminality. 
Starosta obce otvoril diskusiu. Predseda finančnej komisie predniesol pripomienky 
finančnej komisie, ktorá žiadala rozpis finančnej dotácie na jednotlivé športové kluby 
a zníženie výšky dotácií oproti predchádzajúcemu kalendárnemu roku. Ďalej mala finančná 
komisia pripomienky len k formálnej úprave rozpočtu. JUDr. Pavlík odporúčal starostovi 
obce konkretizovať náplň jednotlivých programov a podprogramov. Hlavná kontrolórka 
obce odporučila predložený programový rozpočet na roky 2012 – 2014 schváliť. Starosta 
obce ukončil diskusiu. OZ prijalo uznesenie č. 92/2011 a). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ prijalo uznesenie č. 92/2011 b). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
OZ prijalo uznesenie č. 92/2011 c). 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 16: Starosta obce informoval OZ o nasledovných skutočnostiach: 
Na Ministerstvo vnútra SR boli podané 3 projekty a to – na učebňu dopravnej výchovy, 
školenie členov OHZ a materiálno-technické zabezpečenie OHZ. 
Realizuje sa projekt „Program revitalizácie krajiny“. Obec na tento projekt získala 20.000.- 
€ z Úradu vlády SR a zamestnáva 10 ľudí na 6 mesiacov, ktorí vykonávajú protipovodňové 
opatrenia. ÚPSVR prispieva na mzdy týchto zamestnancov. 
Pre ZŠ s MŠ sa zakúpil nožový mlyn, ktorý prispeje k lepšiemu využitiu drevného odpadu 
pri vykurovaní ZŠ s MŠ. 



Bolo zabezpečené meranie vibrácií na ceste I/59. 
Ministerstvo financií SR vykonalo kontrolu na povoľovanie výherných hracích prístrojov. 
Obec získala dotáciu na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie vo výške 6.200.- €. 
V rámci cezhraničnej spolupráce starosta obce navštívil obec Selenča v Srbsku. 
Pripravuje sa osadenie novej autobusovej zastávky na ul. J. Hollého. zatiaľ sa čaká na 
vyjadrenie KDI a SSC. 
Za účasti zástupcov ODI, Správy ciest a ObÚ pre cestnú dopravu a pozemné komunikácie 
sa riešila križovatka ul. Železničnej a Silbigera, kde je veľa dopravných nehôd. 
So zástupcom ODI sa riešil prechod detí cez cestu prichádzajúcich z Valaskej Dubovej 
a projekt bezpečnosti na cestách. Obec zakúpila reflexné pásky, ktoré budú rozdané 
občanom a žiakom.    
Pripravujú sa 2 projekty a to v oblasti prevencie kriminality – kamerový systém a na 
rozšírenie knižničného fondu.  
Podal informáciu o dotáciách z ÚPSVR. 
Výberové konanie na dodávateľa stavby – Rekonštrukcia zdravotných stredísk nie je ešte 
ukončené. 
Rekonštruoval sa miestny rozhlas na ul. J. Hollého.  
OZ prijalo uznesenie č. 93/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 
 
K bodu č. 17: Starosta obce otvoril diskusiu. Prednostka OcÚ predložila návrh kultúrneho 
strediska na určenie vekovej hranice pre poskytnutie vecného daru na sviatok sv. Mikuláša. 
OZ prijalo uznesenie č. 94/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
Starosta obce predložil návrh na rozšírenie komisie kultúrno – školskej a športovej o p. 
Jozefa Paniaka a Mgr. Petra Brtku. OZ prijalo uznesenie č. 95/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
Hlavná kontrolórka obce predložila správu o vykonaných kontrolách za obdobie od 
16.9.2011 do 14.12.2011. Bez diskusie. OZ prijalo uznesenie č. 96/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
P. Jozef Peniak upozornil na potrebu opílenia stromov na ul. Družstevná a na parkovisku 
za kostolom, na prekážajúce stĺpy na ihrisku. Dal návrh na zorganizovanie hromadného 
odberu krvi. 
Mgr. Peter Brtko upozornil, že je potrebné upozorniť stavebníkov v novom stavebnom 
obvode na nutnosť očistiť vozovku od blata. Ďalej upozornil na čiernu skládku na 
Kramariskách a na potrebu sfunkčniť únikové cesty v kultúrnom dome. 
OZ prijalo uznesenie č. 97/2011. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
Starosta obce ukončil diskusiu. 
 
K bodu č. 18: Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie OZ. 
 
 
 
   
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.          Mgr. Peter Brtko, v. r.            Ing. Marián Javorka, v. r.       

prednostka OcÚ                                   overovateľ                                 starosta obce 
 
 
                                                       Jozef Peniak, v. r. 
                                                             overovateľ 


